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Tid: 13:30–15:30 

Plats: Dalheimers hus. Iris U1 

Paragrafer: §1–13 

Kallade 

Ledamöter 

Kjell Emanuelsson, Synskadades riksförbund (SRF) 

Karin Hedén Hessling, Synskadades riksförbund (SRF) - frånvarande 

Linda Karlsson, Delaktighet, handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) 

Ansa Tammerland, Reumatikerdistriktet Göteborg 

Ove Haugen, Hjärnkraft 

Håkan Hägg – Adjungerad ledamot - frånvarande 

Kenneth Dämbäck – Adjungerad ledamot 

Ida Hansson, Funktionsrätt 

Kristina Kindberg, Unga Rörelsehindrade Göteborgsklubben 

Elisabeth Orrö, Dalheimers hus 

Övriga närvarande 

Sekreterare 

Monika Öhrn 

 

Underskrifter 

 

 

Sekreterare 

Monika Öhrn 

  

 

Ordförande 

Kjell Emanuelsson 

  

Justerande 

Kristina Kindberg 
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§ 1 Mötets öppnande   

§ 2 Ledamöterna presenterar sig 

§ 3 Val av justerare 
Kristina Kindberg 

§ 4 Genomgång av föregående 
mötesprotokoll 
Protokollet läggs till handlingarna 

§ 5 Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställs 

§ 6 Ledamöter 2023 
Ett tjänsteutlåtande ligger nu i nämnden för förvaltningen för funktionsstöd för beslut om 

ledamöter i Delaktighetsrådet för år 2023. Det saknas skriftligt underlag till beslut 

gällande att Kenneth Dämbäck går in i Kerstin Ahrolens ställe fram till årsskiftet 

2023/2024. Kenneth tar fram underlag på det beslut som fattats vid föregående möte i 

Funktionsrätt.   

Nu ledamöter för år 2023 är Kristina Kindberg, Ida Hansson, Håkan Hägg och Kenneth 

Dämbäck.  

§ 7 Nulägesinformation evakuering och 
renovering 

Presentation av förslag på rumsfördelning på Kustgatan 10. 

Visar ledamöterna förslag på rumsfördelning i lokalen på Kustgatan 10. Förslaget är att 

restaurangen i entrévåningen ska användas för alla verksamheterna i huset och det 

kommer att vara möjligt att boka fika och konferenslunch på samma sätt som i 

Dalheimers hus. I entréplan finns den största konferenslokalen, som rymmer 120 

personer, vilket är färre än Dalheimerssalen och Hultbergssalen.  

Konferenslokalerna på plan 1 kommer till stor del att användas för 

konferensverksamheten, men ett av rummen kommer enligt förslaget att användas av 

Eldorado resurscenter. Övriga verksamheter på plan 1 är anhörigstöd, lots för barn och 
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vuxna med funktionsnedsättning, Funktionsrätt och Funktionsrätt Individstöd. Det 

kommer att finnas många små besöksrum som kan nyttjas av både anhörigstöd och 

Funktionsrätt Individstöd. Kontorsrummen är så stora så planen är att tjänstemännen delar 

kontor. 

På plan 6 ska Aktivitetcenter, Eldorado daglig verksamhet och övriga föreningar i 

Dalheimers hus ha sin verksamhet. Även chefer kommer att ha del av kontor på det 

våningsplanet och även här kommer det att finnas små besöksrum och interna mötesrum.  

Förslaget som lagts fram måste nu granskas av projektledaren för evakueringen. Utifrån 

fastighetens tekniska förutsättningar kan det bli förändringar i planeringen.  

Att tänka på vid evakuering till hotell Kusten  

Det är mycket praktiskt som måste lösas i samband med evakuering, exempelvis 

eftersändning av post och annat. Ledamöterna känner en oro för hur det ska fungera med 

avsläpp av personer utanför entrén till Kustgatan 10. Det är inte så många platser för 

bilar.  

Det vore önskvärt om garaget kunde användas för besökarna då det kan vara svårt med 

parkering i närområdet, vilket ställer till stora problem för personer som har 

handikapptillstånd och inte kan gå så långt.  

Tillgängligheten är en prioriterad fråga och det kommer att skapas en arbetsgrupp, för att 

det ska tas om hand på ett bra sätt.  

§ 8 Visioner för framtiden.  

Enkät till föreningar om möteslokaler 

Vi har skickat ut en enkät till föreningar i Göteborg gällande mötesservicen i Dalheimers 

hus. Det som föreningarna sammantaget tycker är viktigast är en väl fungerande 

konferensteknik. Föreningarna som svarade var till stor del nöjda med servicen i 

Dalheimers hus.  

Förslag från ledamöterna i Delaktighetsrådet. 

Förr fanns en varuautomat. Kanske något att köpa in igen eftersom restaurangen inte har 

öppet under all tid när möteslokalerna hyrs ut? 

Det är önskvärt att restaurangen är öppet längre på helger, då det är möten i huset.  

Det vore bra om det fanns en kyl i anslutning till möteslokalerna.  

Vid möten kvällstid när restaurangen är stängd känns en viss oro för om det blivit något 

fel i beställningen från restaurangen som då inte kan lösas.  

Ledamöterna är nöjda med kvaliteten i restaurangen, men det finns ibland svårigheter när 

det gäller specialkost. Det kan handla om veganska alternativ och celiaki.  
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Det finns önskemål om att det på sikt blir ett bättre och mer flexibelt bokningssystem.  

§ 9 Ansökan om donationsmedel 
Ansökan ska vara inne i början av april. 2 maj har donationsstyrelsen möte. Det är endast 

Dalheimers hus som kan ansöka om donationsmedel, men vi samarbetar gärna med 

föreningarna om det finns bra förslag. Exempelvis så arrangeras hälsoveckan i samarbete 

med föreningarna. Föreningarna tar fram förslag på föreläsare som finansieras med 

donationsmedel och Dalheimers hus hjälper till med spridning av information.  

§ 10 Tillgänglighet 

Återkoppling tillgänglighet entré Björneborg 

Monika har återigen påmint om att entrén utanför Björneborg måste åtgärdas, men det 

tycks vara så att det är oklart vem som har ansvaret att åtgärda problemet.  

Övrig tillgänglighet  

§ 11 Händer i våra verksamheter 
Reumatikerdistriktet kommer att anordna en föreläsning om sömnens betydelse på 

Dalheimers hus 11 maj. Den är öppen för alla. Övriga aktiviteter är en vårresa till 

Småland och sommarträffar i juni. De arbetar mer med intressepolitiska frågor. 

Funktionsrätt har just nu en pågående föreläsningsserie. Nästa vecka kommer det att vara 

en föreläsning om artificiell intelligens. Funktionsrätt har ett samarbete med 

fordonstillverkare på Hisingen om framtidens förarplats.  

HjärnPunktens aktiviteter och studiecirklar fortgår. De har en ny yogaledare och en 

anhöriggrupp i samarbete med anhörigstödet. De har även samtalsgrupp för unga. 

Hjärnkraft har en digital föreläsning om hjärntrötthet 5 april klockan 12–13 som är öppen 

för alla.  

Unga Rörelsehindrade har gjort intressepolitiska filmer för att belysa olika frågor.   

DHR:s grupp som handarbetar har kört i gång igen. SRF ska ha årsmöte på Arken.  

§ 12 Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

§ 13 Mötet avslutas 


